
V Pernarci 16.4.2013

ZÁPIS ZE ŠKOLENÍ STAVITELŮ ZČO

Dobrý den,

Předem bych chtěla poděkovat, že jsem se mohla tohoto školení zúčastnit.

Školení společně se soustředěním oblastních nadějí a ostatních, bylo ideální spojení. Nejen, že jsme 
parkúry postavili, ale v praxi jsme i viděli, čeho se eventuelně vyvarovat. Školitel p. Krpela nám 
předem velmi pěkně vysvětlil ,co od nás bude chtít a na co se zaměřit, jaký je dnešní trend při stavbě 
parkúru, jak pro mladé koně, tak pro juniory nebo pro děti na styl. Společně jsme postavili první 
parkúr a to pro mladé koně.  P. Krpela  každý skok i distanci komentoval,  proč to tak staví, jaký to má 
smysl pro mladé koně, jaký je ideální nájezd atd. Po té jsme viděli několik lotů mladých koní tento 
parkúr absolvovat. V mezičase každý z účastněných musel nakreslit vlastní parkúr, po té ho aplikovat 
na magnetickou nástěnku s magnet. překážkami , kterou si p. Krpela přivezl s sebou,  a společně jsme 
konzultovali, co by šlo udělat jinak co upravit, posunout a proč to tak udělat. Po skončení lotů 
s mladými koňmi, jsme postavili jeden  námi vymyšlený parkúr pro děti na styl a poslední parkúr jsme 
stavěli  obtížnosti L pro juniory s výkonností  S. Celý den byl velmi příjemný i poučný, nejen v podání 
od p. Krpely jakožto školitele, ale i poznatky z parkúru velmi zkušeného jezdce a trenéra p. J. Jindry.

Druhý den mělo probíhat něco podobného, vzhledem k tomu že se skladba soustředěných jezdců ani 
koní moc neobměnila. Začátek byl stanoven opět na osmou hodinu ranní. Bohužel v osm ráno byl 
v hale přítomen jen p.Jindra, p. Mentlíková a já, a ta to skutečnost se nezměnila  v devět ani v deset 
hodin. 

Velmi se mi celá tato akce líbila a určitě jsem si něco odnesla.  Věřím, že to bude vidět i na mé práci. 
Druhé školení se bohužel nekonalo, ale kdybyste přeci jen chtěli uspořádat něco podobného, alespoň 
pro ty co mají zájem, myslím si, že ideální by bylo spojení venkovní kolbiště a zahraniční stavitel.

S poděkováním a pozdravem Jana Mentlíková


